
Fiscus 2019-2020 bestuur 91, uitleg bij afrekening 7-10 

Activiteiten 

8 
 Nadat de combiweek afgerekend was bleek er een fout in gemaakt te zijn. Vandaar 38 
euro duurder dan begroot 

   

12 
 Trainers offerenhun klimavond structureel op. Dit zijn klimstrippen die ze daarvoor terug 
hebben gekregen  

  

14 
 Dit was de BBQ in het voorjaar dat een groot succes was. Er was ruim voldoende eten 
voor iedereen!  

  

15 
 Op de dies werd een verlies van 367,68 geleden en op het digitale lentefeest een verlies 
van 79,06  

  

16 

 De bedankdag was vanwege de corona een bedankje geworden in de vorm van potjes 
met een USAC logo daarop. Daarbij zaten allerlei groente zaden die je in deze potjes 
kon verbouwen.   

  

19 
 opgezocht in de factuur, iets hoger vanwege het verhoogde BTW tarief (9 ipv 6%) en 
jaarlijkse indexatie   

  
21  Het was een karige camping :(  

  
26  maar 1 activiteit geweest. De volgende is afgelast.   

  
27  In de nieuwsbrief konden we leuke foto's zien!  

  
Introductie 

29 

Basis van dit bedrag, 65% * olymposprijs (140) * 57 nieuwe eerstejaars. Het overblijfsel 
op de intro is meegegeven naar het jaar 2020-2021. In overleg met kanidaatsbestuur 92 
wordt dit geld gedurende het jaar "terug gegeven" aan de eerste jaars. 

  
38  Oorspronkelijk de post Telefoonkosten  

  
Administratie 

41  We hebben nog maar weinig aangekleed aan het nieuwe "kantoor"  

  
Overig  

45  Er miste wat voorraad en het is wat afgewaardeerd  

  

46 

 Een deel komt uit het vorig boekjaar. Dit was toen al geincasseerd en hoefde ditjaar niet 
nogmaals geïncasseerd te worden. Het andere deel was een international die geen 
contributie wil betalen. En een ex lid die een muts kocht maar nooit betaalde.  

  
47 Onbetaalde biertjes in marktzicht. 

  
48  Transactiekosten naar de bankrekening van de Bivak in Zwitserland  

  

49 

Is veel goedkoper uitgevallen vanwege het verrekenen van het geld dat in maart van het 
vorig boekjaar voor een volledig boekjaar is betaald. Echter kreeg het stuntteam in 
januari een nieuw hok vanwege een verplichte verhuizing. Daarmee 1 maand korting en 
het geld dat nog open stond is verrekend. Daarnaast is ook de nog openstaande borg 
verrekend. 

  
53  Bedrag aangepast naar 910 omdat wij bestuur 91 zijn (credits zijn voor Lisa)  



 
56 . Helaas kon het NSK Lead niet plaatsvinden vanwege de nieuwe 

coronauitbraak. Omdat we het pas 4 dagen van tevoren af konden zeggen 
zijn er veel kosten gemaakt. Ik wil het volgende bestuur niet opzadelen met 
het probleem van extra bijkomende kosten. Daarom is er bij deze post vanuit 
gegaan dat we alle subsidie terug moeten betalen. Wel ben ik momenteel 
nog in overleg met de sponsoren of dit ook daadwerkelijk moet. Vandaar ook 
het geval van de hoge waarde van de post "crediteuren".  

 

 

   
Contributies 

57 
 Er bleken nog een aantal onverwerkte leden uitschijvingen te zijn, op het moment van 
het innen van de contributie.  

  
Subsidies  

58 

 Vanwege een boekhoudkundige constructie waarbij werd gesteld dat €1220 werd 
gebruikt in de intro (vorig boekjaar dus) en dat in het jaar daarna pas binnen kwam (dit 
boekjaar).  

  
Sponsoring 

60 
 Vanwege de Corona heeft het bestuur besloten dat marktzicht en FysioDomstad niet 
hoeven te betalen voor de corona helft van het jaar.  

  
Overig baten 

63  Vanwege de corona is er veel minder materiaal verhuurd  

64 
 De uni maakte 105 euro over voor de de verhuizing van de Pnyx. Verder kwamen er 
ineens bleken er 2 extra perco’s te zijn.   

  
Algemeen  

68 
 Uit het vorig boekjaar, er was verwacht dat de NKBV 100 eu zou factureren voor KVB 
pasjes. Dit werd maar €92,50  

70  Het stuntteam leverde goed werk!  

  
  

 


